

HK\$50/HK\$100

Restaurants list
食肆名單

Lee Gardens Area Dining Discount e-Coupon Acceptance List 利園區電子餐飲優惠禮券認受商戶名單

Designated Dining Discount e-Coupon in Lee Gardens App are valid at the below designated restaurants in Lee Gardens Area only. One HK\$50 Dining Discount e-Coupon can be used upon net spending of HK\$100; One HK\$100 Dining Discount e-Coupon can be used upon net spending of HK\$200 [after gift certificates or offers]. A total value of HK\$2,000 Dining Discount e-Coupons can be used per transaction per merchant. In case of any conflict or inconsistency between the Website & this leaflet versions of the restaurant list and information, the Website version prevails.

於Lee Gardens App內的指定電子餐飲優惠禮券只適用於以下利園區指定食肆。每張HK\$50電子餐飲優惠禮券須消費滿HK\$100方可使用；每張HK\$100電子餐飲優惠禮券須消費滿HK\$200方可使用（以扣減購物禮券或優惠後之實際淨額計算）。於每間食肆的同一交易最多可使用總值HK\$2,000的電子餐飲優惠禮券。如網頁版本與本單張上的餐廳商戶名單或資料有任何歧異，一概以網頁版本為準。



List of Designated Restaurants
指定食肆名單

Belgos	Lee Garden Three 利園三期 G11-G15
Cadillac Bar & Grill	Hysan Place 希慎廣場 718-719
Chilli N Spice 香辣屋	Hysan Place 希慎廣場 11/F
COVA Pasticceria-Confetteria	Lee Garden One 利園一期 101-103
Ho Hung Kee (1946) Congee & Noodle Shop 何洪記 (1946) 粥麵專家	Hysan Place 希慎廣場 1204-1205
IPPUDO 一風堂	Hysan Place 希慎廣場 1403
La Maison du Chocolat	Lee Garden One 利園一期 B03A
Marugame 丸龜製麵	Hysan Place 希慎廣場 11/F
Next Door Café & Bar	Lee Garden Three 利園三期 206-210
Paradise Dynasty 樂天皇朝	Lee Theatre Plaza 利舞臺廣場 6/F
Pizza Maru	Hysan Place 希慎廣場 1302
Pret A Manger	Lee Garden Two 利園二期 G12
Reserva Ibérica Tapas Bar & Café	Lee Garden Three 利園三期 316-318
sen-ryo 千兩	Hysan Place 希慎廣場 1304-1305
Starbucks	Hysan Place 希慎廣場 B2/FIMPJ
Starbucks	Leighton Centre 禮頓中心 L05
Starbucks Flagship Store	Lee Garden Three 利園三期 101-110
The Cakery	Lee Garden Two 利園二期 124
The Graces Restaurant 玉桃軒	Lee Theatre Plaza 利舞臺廣場 20/F
The Leah	Lee Garden Two 利園二期 303-309, 311
Yakiniku Futago 大阪燒肉	Lee Garden Two 利園二期 LG01

- Shop list and information are subject to change without prior notice.
- Customers must register as a Lee Gardens Club member to use the Dining Discount e-Coupon.
- The Discount e-Coupon(s) used in each transaction can only be held by the same Lee Gardens Club member, cannot request to split the bill, and each transaction will only recognize one Lee Gardens Club member account.
- Discount e-Coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- Each Dining Discount e-Coupon will expire after 30 September 2020.
- Hysan Marketing Services Limited and the respective merchants reserves the right to end or extend the above redemption programme and/or to modify, revise or change any of these terms and conditions at any time without any prior notice and without incurring any liability to any party whatsoever. Hysan Marketing Services Limited reserves the right to make the final decision in case of any dispute.

- 店舖名單或資料如有更改，恕不另行通知。
- 顧客必須登記成為Lee Gardens Club會員方可開啟並使用電子餐飲優惠禮券。
- 每次交易所使用的電子優惠禮券只限Lee Gardens Club 會員所持有，每筆交易/每位只限一位會員使用，不可要求商戶分單使用。
- 電子優惠禮券不可與其他推廣優惠同時使用。
- 電子餐飲優惠禮券將於2020年9月30日期滿。
- 希慎市場推廣有限公司及有關商戶有權隨時終止或延長上述換領計劃及／或更改／修訂／改變上述任何條款及細則而毋須預先通知，亦不會對任何一方負上任何責任。如有任何爭議，希慎市場推廣有限公司保留最終決定權。



Download Lee Gardens App
下載Lee Gardens 手機應用程式



LEE GARDEN ONE - SIX

Lee Theatre

Leighton

LEE GARDENS

HK\$100/HK\$500

Merchants list
商戶名單

Lee Gardens Area Shopping Discount e-Coupon Acceptance List 利園區電子購物優惠禮券認受商戶名單

Designated Shopping Discount e-Coupon in Lee Gardens App are valid at the below **designated merchants** in Lee Gardens Area only. **One HK\$100 Shopping Discount e-Coupon can be used upon net spending of HK\$200; One HK\$500 Shopping Discount e-Coupon can be used upon net spending of HK\$1,000 [after gift certificates or offers].** A total value of HK\$2,000 Shopping Discount e-Coupons can be used per transaction per merchant. In case of any conflict or inconsistency between the Website & this leaflet versions of the merchant list and information, the Website version prevails.



List of Designated Merchants
指定商戶名單

於Lee Gardens App內的指定電子購物優惠禮券只適用於以下利園區指定零售商戶。每張HK\$100電子購物優惠禮券須消費滿HK\$200方可使用；每張HK\$500電子購物優惠禮券須消費滿HK\$1,000方可使用(以扣減購物禮券或優惠後之實際淨額計算)。於每間零售商戶的同一交易最多可使用總值HK\$2,000的電子購物優惠禮券。如網頁版本與本單張上的商戶名單或資料有任何歧異，一概以網頁版本為準。

Fashion & Accessories | 時尚服飾

45R Lee Garden One 利園一期 201
Anagram Lee Garden One 利園一期 211
Anteprima Lee Garden One 利園一期 214-215
Any Handmarch Lee Garden One 利園一期 216
Atsuro Tayama Lee Garden One 利園一期 202
Champion Hysan Place 希慎廣場 509
Cocktail Lee Garden One 利園一期 203
Hachill Hysan Place 希慎廣場 526
Her Own Wodes Hysan Place 希慎廣場 701-702
House of Avenues Hysan Place 希慎廣場 710-711
Initial Accessory Hysan Place 希慎廣場 3/F Open Space No.1
Inniu Lee Garden Two 利園二期 107
Maje Lee Garden Two 利園二期 111-112
Marina Rinaldi Lee Garden Two 利園二期 110
Marni Lee Garden One 利園一期 208
Moschino Lee Garden One 利園一期 108
New Era Hysan Place 希慎廣場 508
PINKO Lee Garden One 利園一期 205A
Popcorn General Store Hysan Place 希慎廣場 409
Portspure Lee Garden Two 利園二期 106A
Red Valentino Lee Garden One 利園一期 206-207
RIPNDIP Hysan Place 希慎廣場 410
Sandro Lee Garden Two 利園二期 115
SIMPLY BLISS Leighton Centre 禮頓中心 G09
Snidel Hysan Place 希慎廣場 311-312
St. John Lee Garden One 利園一期 116
Theory Lee Garden Two 利園二期 119-120
Tory Burch Lee Garden Two 利園二期 G13, G13A
Vein Lee Garden One 利園一期 213
Workware Hysan Place 希慎廣場 420-421

Jewellery, Watches & Optical | 珠寶、鐘錶及眼鏡

Allureseries Hysan Place 希慎廣場 B104
APM Monaco Lee Garden Two 利園二期 106
Arte Madrid Lee Garden Two 利園二期 103
City Chain Hysan Place 希慎廣場 303A, 303B
Dejade Lee Garden Two 利園二期 102
Diamanti Per Tutti Hysan Place 希慎廣場 329
Didier Dubot Hysan Place 希慎廣場 301A
G-SHOCK CASIO Hysan Place 希慎廣場 512
Lenscrafters Hysan Place 希慎廣場 321
Les Néréides Hysan Place 希慎廣場 322
Puyi Optical Lee Garden One 利園一期 311-312
Reddot Optic Hysan Place 希慎廣場 418-419
Walten Jewellery Lee Garden One 利園一期 304
Zeiss Vision Center Lee Garden One 利園一期 301-302

Kid's Fashion & Lifestyle | 兒童服裝及生活精品

10mois Lee Garden Two 利園二期 229
Bora Aksu Kids Lee Garden Two 利園二期 216
Chicco Lee Garden Two 利園二期 203
Ferrari Store Junior Lee Garden Two 利園二期 206
Maggie and Rose Lee Garden Two 利園二期 303-309 & 311
Nanos Lee Garden Two 利園二期 215
Petit Bateau Lee Garden Two 利園二期 209
Petit Bazaar Lee Garden Two 利園二期 214
Private I Garden Kids Lee Garden Two 利園二期 230
Ralph Lauren Childrenswear Lee Garden Two 利園二期 210-212
Tavolo Kids Living Lee Garden Three 利園三期 123-125

Personal Care & Beauty | 美容護理

@cosme STORE Lee Theatre Plaza 利舞臺廣場 104-105
Acca Kappa Lee Garden Plaza 313-314
AMOREPACIFIC Lee Garden One 利園一期 B01A
Beyorg Hysan Place 希慎廣場 215-216
Bodycare Hysan Place 希慎廣場 1001A-1001B (eslite誠品)
Cha Ling Hysan Place 希慎廣場 206
Erno Laszlo Hysan Place 希慎廣場 320
Fresh Hysan Place 希慎廣場 108
MTM Skincare Lee Garden Five 利園五期 2/F
宮廷香 Hysan Place 希慎廣場 805A (eslite誠品)
阿原YUAN Hysan Place 希慎廣場 8/F (eslite誠品)

Sports | 運動用品

Adidas Performance Hysan Place 希慎廣場 503-504
ASICS Leighton Centre 禮頓中心 G06
Bigpack Hysan Place 希慎廣場 402-403
C.R.U. Hysan Place 希慎廣場 712-714
Dimension 12 Hysan Place 希慎廣場 514
Fila Leighton Centre 禮頓中心 G10-G11
Haglöfs Leighton Centre 禮頓中心 G12
Nike Leighton Centre 禮頓中心 G13-G14 & L03
Puma Hysan Place 希慎廣場 506A
The North Face Urban Exploration Hysan Place 希慎廣場 408
Vans Hysan Place 希慎廣場 510

Home Furnishing & Appliances | 傢俱及廚櫃

At Home Lee Garden Three 利園三期 116-118
Homeless Hysan Place 希慎廣場 330-331
Homeless Lee Garden Three 利園三期 111
Umbr Lee Garden Three 利園三期 119-120

Gourmet & Wine | 美食及美酒

Aroma Truffle Hysan Place 希慎廣場 B105
Enoteca Lee Garden One 利園一期 307-308

· Shop list and information are subject to change without prior notice.
· Customers must register as a Lee Gardens Club member to use the Dining Discount e-Coupon.
· The Discount e-Coupon(s) used in each transaction can only be held by the same Lee Gardens Club member, cannot request to split the bill, and each transaction will only recognize one Lee Gardens Club member account.
· Discount e-Coupon cannot be used in conjunction with other promotional offers.
· Each Dining Discount e-Coupon will expire after 30 September 2020.
· Hysan Marketing Services Limited and the respective merchants reserves the right to end or extend the above redemption programme and/or to modify, revise or change any of these terms and conditions at any time without any prior notice and without incurring any liability to any party whatsoever. Hysan Marketing Services Limited reserves the right to make the final decision in case of any dispute.
· 店舖名單或資料如有更改，恕不另行通知。
· 顧客必須登記成為Lee Gardens Club會員方可開啟並使用電子餐飲優惠禮券。
· 每次交易所使用的電子優惠禮券只限Lee Gardens Club會員所持有，每張交易/每張只限一位會員使用，不可要求商戶分單使用。
· 電子優惠禮券不可與其他推廣優惠同時使用。
· 電子餐飲優惠禮券將於2020年9月30日到期。
· 希慎市場推廣有限公司及有關商戶有權隨時終止或延長上述換領計劃及/或更改/修訂/改變上述任何條款及細則而毋須預先通知，亦不會對任何一方負上任何責任。如有任何爭議，希慎市場推廣有限公司保留最終決定權。



Download Lee Gardens App
下載Lee Gardens 手機應用程式